
Bestyrelsens *me. 

Bestyrelsens oplæg: 

Vi har et problem med hvalpe*lgang. Skal vi gøre noget med avlsfonden. Hvordan løser vi pointerens frem*d? 

Tema *l vintermødet? 

Går det med familiewekenden i.f.t. deltager antal? 

Referat: 

Formanden fortæller kort: om bestyrelsens sidste møde. 

Tak for en fin hovedprøve på Stevns, det gik rig@gt godt. 

Næste hovedprøve er i god planlægning i Nordjylland. 

Et emne der optager os meget er hvalpe@lgangen, den er lille. 

Vi har ønske om , at de hvalpe der aktuelt er @l salg, står først på hjemmesiden. 

Bestyrelsen vil gerne at DPK kan give @lskud fra Avlsfonden, @l parringer med udenlandske hunde. 

Der kom flere forslag fra medlemmerne omkring avl og @lskud fra avlsfond med forskellige vinkler, som vi sammen skal 
tænke igennem frem mod et gennemtænkt forslag @l næste generalforsamling. Så kære medlem, tænk med på 
forhånd. 

Nordisk match 27 sep. På Gotland, vi bruger en pointberegning @l at sende de bedste hunde afsted. 

Vi talte om værdien af- overfor deltagerantallet ved familie weekenden, der næste år bliver på Djursland hos 
Marianne og Børge. 

Vi vil gerne bede om forslag @l at få flere deltagere @l denne gode begivenhed. 

VI vil ligeledes gerne bede om forslag @l et oplæg på vintermødet, der vil gøre vintermødet @l et @lløbsstykke. 

Måske tale med de andre stående hunde klubber om at lave noget sammen. 

Der blev også lidt diskussion om biodiversitet, i forhold @l de @ltag der er omkring landbruget i dag.  

Tak for en god debat./Bestyrelsen. 

PD/sekretær. 
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